
KIERTOTALOUDEN VERKOSTOITUMISWERSTAS
KANGASALLA 8.3 .23

J U S S I  H A AV I S T O ,  T O I M I T U S J O H T A J A

Liikevaihto 10m€ (kiertotalous n.35%)

Omaa henkilöstöä 7+30, 

aliurakoitsijaverkosto n.20 henkilöä

Kiertotalouden kokemusta 54 vuoden ajalta



TampereenVeisunkadulla

loppukesällä1973



Ennenvanhaan talopurkajat 
olivat oma yrityskenttänsä.

Taloja annettiin purettavaksi 
eniten tarjoavalle.

”1960-luvun lopulla
kiertotaloudessa saavutettiin

nollapiste, jonka jälkeen 
purkamisesta joutui 

pulittamaan.”
– Pentti Varakas, Helsingin 

Talopurku Oy



Purkujätteen lajittelusta 
työmailla ollaan siirrytty osin 

jätteiden vastaanotto- ja 
jalostusliiketoimintaan.

Työmailla lajittelua tapahtuu 
silti edelleen paljon. 

Luvitusprosesseissa voisi olla 
helpotusta, mm. 

ympäristönsuojelumääräykset; 
pulverointi.



Ajatuksia Jussilta:

- Uusiokäyttö vai kierrätys?

- Lainsäädäntö muuttunut 
ja helpottanut alan  

kehittämistä valtavasti, 
samoin asenneilmasto

- Kehitettävää olisi edelleen, 
mm. julkisella sektorilla, 

hyötymateriaalin 
vastaanotto, 

maanvastaanotto jne.



OMASTA NÄKÖKULMASTANI NÄYTTÄISI 
SILTÄ, ETTÄ ALAN KESKINÄINEN 

VUOROPUHELU JA YHTEISTÄ TAVOITETTA 
KOHTI PYRKIMINEN OVAT HYVÄLLÄ 

MALLILLA.

KIITOS!


